
 
PROTOKÓŁ 

XLV sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 30 czerwca 2022 r. 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp. nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta nieobecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.30 w trybie hybrydowym. 

W sesji udział wzięło 14 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy Bieliny 

– Sławomir Kopacz, Przewodniczący Rady Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Skarbnik 

Gminy Bieliny- Emilia Bąk, radni , sołtysi. 

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLIV z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2022 

roku 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Bieliny za 2021 rok 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/346/22 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Bieliny wotum zaufania 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/347/22 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/348/22 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/349/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2043 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/350/22 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2022 rok 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/351/22 w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla Świętokrzyskiego Parku Narodowego 

12. Pytania/Odpowiedzi 

13. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

 



głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 



15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 14 głosami „za”.  

 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLIV/2022 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30  
maja  2022 roku 

Przyjęcie protokołu Nr XLIV/2022 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 

2022 roku. Nikt nie wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr XLIV/2022 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2022 

roku  

 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XLIV/2022 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2022 
roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 Protokół Nr XLIV/2022 z dnia 30 maja 2022 roku  został w głosowaniu 

imiennym przyjęty 14 głosami „za”.  

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
pomiędzy sesjami. 

 
Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił działania 

podejmowane od ostatniej sesji tj. od  30 maja 2022 roku:  

 

 31 maja – odbył się Konwent wójtów, burmistrzów, prezydentów. Spotkanie odbywało 

się w Busku. Omawialiśmy głównie kwestie finansowe związane z funkcjonowaniem w 

tej chwili samorządów. W ślad za tym Konwentem pojawiło się też stanowisko, które 

przyjmowaliśmy jakby wnioskujące o zwiększenie środków na funkcjonowanie szkół 

prowadzonych przez samorządy, ale też kolejne stanowisko dotyczące generalnie rzecz 

biorąc finansowania zadań realizowanych przez samorząd. W przyszłym tygodniu 

odbędzie się Zarząd Związku Miast i Gmin Województwa Świętokrzyskiego i  te 

stanowiska prześlemy do wszystkich parlamentarzystów Ziemi Świętokrzyskiej,  ale też 

do Ministra Finansów do Ministra Edukacji i do Pana Premiera.  



2 czerwca -  w Tokarni odbywało się spotkanie seniorów  

organizowane przez  Urząd Marszałkowski,  Panią Marszałek Renatę Janik i Regionalny 

Ośrodek Polityki Społecznej w Kielcach.  

5 czerwca -  w Osadzie Średniowiecznej w Hucie Szklanej odbyła się XXIII edycja Dnia 

Świętokrzyskiej Truskawki.  

9 czerwca -  przed siedzibą Urzędu Gminy Bieliny odbyło się symboliczne przekazanie 

auta przystosowanego do przewozu osób z niepełnosprawnościami, na zakup którego 

samorząd gminy Bieliny pozyskał dofinansowanie ze środków PFRON. 

12 czerwca -  przed Wojewódzkim Domem Kultury odbył się koncert laureatów 46. 

Buskich Spotkań z Folklorem. Przed koncertem ogłoszono wyniki i wręczono nagrody. 

Zespół „Makoszanki” otrzymał trzecie miejsce w kategorii zespoły śpiewacze, zaś 

"Śwarne Kakonianki" otrzymały nagrodę specjalną za gwarę świętokrzyską i piękne 

teksty, których autorem jest członkini zespołu Teresa Mazur. 

- w Szkole Podstawowej w Belnie odbył się  festyn rodzinny. 

14 czerwca - spotkałem się z Pełnomocnikiem Programu Polski Ład na województwo 

świętokrzyskie. 

15 czerwca – odbyła się rada budowy odnośnie Harmonii w Hucie Szklanej. Prace są 

dosyć mocno zaawansowane i trzeba podejmować już takie decyzje wiążące. Raz w 

miesiącu taką radę budowy organizujemy z generalnym wykonawcą, ale też z 

inspektorami nadzoru. 

- w Radlinie odbyło się  spotkanie dotyczące budowy drogi 74.   Nie było żadnych 

nowych informacji  poza tymi, które już mamy. 

21 czerwca – w Karczmie Izba Dobrego Smaku oraz Osadzie Średniowiecznej w Hucie 

Szklanej odbyło się nagranie do programu „Pytanie na Śniadanie” z cyklu „Smaki 

regionów”. 

23 czerwca – w Busko Zdroju odbyła się inauguracja Wojewódzkiego Sezonu 

Turystycznego  

25 czerwca  – ulicą Sienkiewicza w Kielcach przeszedł barwny i rozśpiewany korowód 

zespołów ludowych w ramach Ogólnopolskiego Festiwalu Kultury Ludowej „Jawor - 

u źródeł kultury”. Podczas uroczystości, otwarto Ławeczkę Bronka Opałko – 

wieloletniego współpracownika Radia Kielce i twórcy postaci kultowej Genowefy 

Pigwy. 

28 czerwca – odbyło się  Zgromadzenie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. 

Zgromadzenie absolutoryjne, podsumowujące Zarząd Związku, który uzyskał 

jednogłośnie absolutorium. 

29 czerwca – odbyło się spotkanie z księdzem Biskupem  Andrzejem Kaletą. Ksiądz 

biskup wizytował parafię w Makoszynie. 

30 czerwca – przed obradami sesji odbyło się posiedzenie wspólne komisji Rady Gminy 

Bieliny 

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Bieliny za 2021 rok 

 



Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny przedstawił Raport o stanie gminy za 

2021 rok. Powiedział m.in.: Raport zawiera  informacje ogólne, ale też bardzo 

szczegółowe dotyczące między innymi finansów Gminy, działalności. Mamy 

oczywiście informacje o tym,  z jakich przepisów wynika obowiązek sporządzenia 

raportu. Raport jest zamieszczony również na stronie internetowej gminy i też bardzo 

bym się cieszył, gdyby nasi mieszkańcy rzeczywiście zechcieli się z nim 

zapoznać, bo warto wiedzieć, w jakiej gminie żyjemy, co robimy i jakie są tak 

naprawdę nasze dochody.  

Pan Wójt przedstawił ogólną  charakterystykę gminy, położenie, 

podział gmina, węzeł komunikacyjny, drogi. 

Dłużej zatrzymał się na demografii, bo jednym z elementów, 

który mówi o tym, w jaki sposób gmina funkcjonuje, rozwija się to są kwestie 

demograficzne. Jesteśmy gminą, która w poprzednich latach cały czas się rozwijała 

pod względem ilości mieszkańców. Mieszkańców przybywało. Rok 2020 był 

pierwszym  rokiem od wielu, wielu lat, gdzie ilość mieszkańców w Gminie Bieliny nie 

zwiększyła się, a się zmniejszyła. Niestety ta zła tendencja została utrzymana w roku 

2021. Na koniec 2021 roku liczba mieszkańców wyniosła 10 422 osoby. 

Niezwykle ważne są zawarte informacje  dotyczące finansów.  

Pan Wójt przedstawił szczegółowo informacje dotyczące dochodów i 

wydatków. Powiedział m.in.: wykonanie dochodów wyniosło 74 067 369,69 zł na plan 

71 676 028,28 zł to jest 103,34 % planowanych dochodów. Wyszczególnione dochody 

bieżące to ponad 55 milionów, dochody majątkowe, czyli te dochody, które pochodzą 

z  środków zewnętrznych na różnego rodzaju inwestycje i to są środki, które udało się 

pozyskać i wpłynęły na konta to jest kwota 18 631 169,75 zł  tj. 115,60%, a więc 

wykonaliśmy je wyżej nawet niż zostało zaplanowane. Dochody własne 

zrealizowaliśmy w kwocie 12 028 500,83 zł. Udział wykonania dochodów własnych 

w dochodach ogółem stanowi 16,23 %. Subwencje wynosiły ponad 22 miliony zł, 

gdzie  subwencja oświatowa to ponad 11 milionów. 

Szanowni państwo dochody własne mamy rozpisane na udział Gminy w 

podatku dochodowym to jest kwota 6 302 000 zł. Kwoty podatku od nieruchomości to  

717 000 zł,  podatek od środków transportowych 634 000 zł, podatek rolny to 200 000 

zł. Jeśli chodzi o wydatki bieżące to jest kwota  49 milionów. Wydatki majątkowe na 

plan 23 810 782,67 zł wykonaliśmy  na poziomie 15 445 837, 60 zł t.j. 23,73%. 

Spowodowane jest tym, że wykonawcy nie dotrzymują terminów i to jest jakby wprost 

spowodowane opóźnieniami w realizacji różnego rodzaju inwestycji. Niestety 

inwestycją, która ma ogromne opóźnienie i mamy duży problem z realizacją jej to jest 

przebudowa stadionu w Bielinach. 

Wynik finansowy na dzień 31 grudnia 2021 roku zamknął się nadwyżkę w wysokości 

8 975 909,95 zł. Natomiast, jeśli chodzi o  kwotę jaką mieliśmy na koniec roku 

na kontakt na dzień 31 grudnia 2021 to zamknęliśmy rok z kwotą ponad 13 000 000 zł. 

Realizowaliśmy zadania z funduszu sołeckiego. Są zadania, które się udało 

zrealizować, a są zadania nie zrealizowane między innymi, te które na przykład nie 

miały przygotowanej dokumentacji technicznej, bo było opóźnienie z uzyskaniem 

pozwolenia na budowę. 



Raport zawiera informacje o stanie mienia komunalnego. Jeśli chodzi o 

budynki to  ten majątek jest dosyć duży. Natomiast, jeśli chodzi o grunty niestety nie 

mamy tych zasobów gruntowych. 

 Mamy zinwentaryzowane drogi z rozbiciem na to w jakiej są nawierzchni. 

 Raport też dokładnie  opisuje środki trwałe, wartość księgową tych środków trwałych. 

Jednym z punktów jest również kwestia pracy rady gminy. 

Oczywiście jednym z elementów, który decyduje, o tym, w jaki sposób jest 

realizowana polityka rozwoju gminy są to różnego rodzaju programy i strategie. W 

roku 2021 pracowaliśmy nad strategią rozwoju gminy, studium uwarunkowań i 

kierunków przestrzennego zagospodarowania gminy, programem ochrony środowiska, 

programem wyrobów zawierających azbest, założeniami do zaopatrzenia w ciepło, 

strategią rozwiązywania problemów społecznych, gminnym programem 

przeciwdziałania  przemocy w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie, 

programem profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, programem 

współpracy z organizacjami pozarządowymi, planem rozwoju szkół. 

Udało się pozyskać kwotę 10 000 000 zł z Polskiego Ładu na prace związane z 

modernizacją, przebudową o salę szkoły w Belnie, w Makoszynie i Hucie Podłysicy. 

Jeśli chodzi o szkołę w Hucie Nowej została wykonana termomodernizacja. W tej 

chwili trwają intensywne prace przy budowie sali gimnastycznej. 

Mamy rozpisaną ilość dzieci na poszczególne szkoły. Mamy też informację dotyczącą 

stopnia awansu zawodowego naszych nauczycieli, jest rozpisana baza oświatowa z 

rozbiciem na poszczególne szkoły, ale też jest zestawienie projektów, które były 

realizowane w poszczególnych szkołach. Są to projekty po pierwsze edukacyjne, które 

rozwijają kompetencje naszych uczniów, ale dodatkowo wzmacniają finansowo 

szkoły, ponieważ nie musimy naszych środków angażować na przykład na zakup 

różnego rodzaju pomocy, czy chociażby sprzętu komputerowego. Mamy również 

zestawienie wyników egzaminów w poszczególnych szkołach. 

Pan Wójt przedstawił kilka projektów, które mają podpisane już umowy i są w trakcie 

realizacji bądź też są na etapie rozstrzygania przetargów. 

Szanowni państwo w tej chwili realizujemy inwestycje za kwotę ponad 73 

milionów zł, jeśli chodzi o inwestycje gminne. Natomiast jeśli dołączymy do tego drogi 

powiatowe, które są realizowane w obszarze Gminy Bieliny to kolejne 14 milionów. 

W tej chwili zakres inwestycyjny dotyczy inwestycji na poziomie 87 milionów złotych 

z czego ponad 60 milionów jest pozyskane z zewnątrz. Możemy tutaj wymienić kilka 

tych inwestycji, które znalazły się w raporcie. Chociażby te przetargi dotyczące 

kanalizacji na południowej stronie gminy z Polskiego Ładu  8 milionów, przebudowa 

stadionu, remonty, przebudowy dróg powiatowych to jest  droga w Porąbkach. 

Inwestycja, której wartość przekracza 13 milionów jest finansowana w ten sposób,  że 

10 milionów jest z funduszu dróg samorządowych, a pozostała kwota jest z funduszy 

inwestycji lokalnych, czyli całość tej inwestycji realizujemy przy udziale środków 

zewnętrznych. Przebudowa drogi Bieliny -  Czaplów - Lechów prace trwają, też 80% 

dofinansowania z funduszu inwestycji samorządowych. Droga Belno przez wieś, też 

udało się  pieniądze pozyskać. Rozwój infrastruktury sportowej. Boisko w Porąbkach 

inwestycja została zakończona, dofinansowana m.in. z Ministerstwa Sportu.  



Z funduszy unijnych realizujemy między innymi podwyższenie walorów dziedzictwa, 

czyli Harmonia w Hucie Szklanej, uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w 

otulinie Świętokrzyskiego Parku Narodowego, montaż instalacji oze, Bielickie Stacje 

Wsparcia,  rozbudowa szkoły o salę gimnastyczną. Przez likwidację Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i włączenie pracowników w strukturę urzędu, każda z tych 

inwestycji, którą Państwu pokazuję ma dofinansowanie środkami z możliwość 

odliczania vat-u. Remiza w Hucie Nowej, renowacja obiektów zabytkowych wraz z 

przebudową i wyposażeniem obiektów publicznej infrastruktury kulturalnej na  

obszarze gmin Gór Świętokrzyskich to jest projekt Związków Gmin 

Gór Świętokrzyskich, Śladami Kultury Benedyktyńskiej to też jest realizowane 

przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich, uzupełnienie sieci kanalizacyjnej w 

obrębie aglomeracji Bieliny. Inwestycje z udziałem środków własnych, gdzie 

przykładem jest rozbudowa, przebudowa i remont ośrodka zdrowia w Bielinach.  

Oczywiście współpracujemy z  różnymi, innymi samorządami, Związkiem 

Gmin Gór Świętokrzyskich, jestem członkiem Rady Naukowej Parku reprezentując 

Gminy, czy samorządy w tej radzie naukowej parku, powiatem kieleckim, 

współpracujemy z sąsiednimi gminami, Polską Siecią Odnowy Wsi,  Regionalną 

Organizacją Turystyczną. 

Bardzo ważną rolę odgrywają Koła Gospodyń warto podkreślać, że 

reprezentują gminę na różnego rodzaju wydarzeniach i warto im podziękować za to 

wszystko. Gminna Rada Seniorów też bardzo ważną funkcję pełni i 

rzeczywiście od wielu lat już działa i organizuje to życie środowiska senioralnego. 

Są tutaj państwo sołtysi i rady sołeckie, którzy bardzo aktywnie włączają się 

we wszystko to co się dzieje na terenie gminy są jakby pierwszym kontaktem z 

mieszkańcami i te ich kontakty są takie najbardziej naturalne i oczywiste. 

Współpracujemy z Policją, Świętokrzyskim Parkiem Narodowym, 

Wojewódzkim Urzędem Statystycznym. Mamy  tutaj instytucje kultury Centrum 

Tradycji Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich. 

Pan Wójt jeszcze raz wszystkim państwu radnym, sołtysom, dyrektorom szkół 

podziękował za to, że tak mogliśmy funkcjonować. 

Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny pogratulował stanu w 

jakim znajduje się gmina.  

Przewodnicząca Rady Gminy Bieliny Pani Dorota Rzepka powiedziała, że jest  

to naprawdę dobry raport. Gratulujemy, cieszymy się i czekamy na nowe inwestycje. 

Jest to naprawdę dobry raport, pomimo trudnej sytuacji związane z pandemią, także 

myślę, że każdy z nas jest zadowolony i mieszkańcy również są zadowoleni z efektu 

naszej pracy, Pana Wójta, państwa dyrektorów. 

Pan Wójt dodał, że w raporcie zapisane jest, że organem wykonawczym jest 

wójt, natomiast Urząd Gminy stanowi obsługę merytoryczną i finansową organu. Pani 

Przewodnicząca wspomniała że rok 2021 to jednak był rok pandemiczny. My w tym 

roku pandemicznym tak naprawdę normalnie funkcjonowaliśmy jako urząd. Nawet na 

jeden dzień urząd nie był zamknięty. Mieszkańcy mogli z niego korzystać. 

Uruchomiliśmy cały system pomocy o wypełnianie wniosków, o dopłaty bezpośrednie, 

gdzie wypełniliśmy 800 wniosków.  



Pan Wójt podziękował całemu urzędowi, pracownikom, bo pojawiały się jak 

wszędzie i choroby i różne sytuacje trudne, a jednak zaangażowanie  pracowników 

sprawiło to, że urząd mógł normalnie funkcjonować. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/346/22 w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Bieliny wotum zaufania 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr XLV/346/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Bieliny wotum zaufania  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/346/22 w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy Bieliny wotum zaufania 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 



6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr XLV/346/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bieliny wotum 

zaufania  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/347/22 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2021 rok 

Pan Wójt powiedział, że przy debacie nad raportem o stanie gminy dokładnie 

przedstawił również sprawozdanie finansowe i wykonanie budżetu za rok 2021. Pytań 

brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr XLV/347/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/347/22 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr XLV/347/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok  została w głosowaniu imiennym 

przyjęta 14 głosami „za”. 



8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/348/22 w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok 

 

Pan Wójt powiedział, że przedstawiony raport zawierał również sprawozdanie 

finansowe ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. Mamy pozytywną 

uchwałę Regionalnej Izby Rachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Pan Dariusz Piotrowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bieliny w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Bieliny. 

Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny przedstawił pozytywną opinię 

składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach dotyczącą wniosku 

komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr XLV/348/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/348/22 w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 



2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr XLV/348/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2021 rok  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 

głosami „za”. 

Pan Wójt otrzymał podziękowania od Państwa radnych, sołtysów, dyrektorów 

szkół. 

 Pan Wójt jeszcze raz podziękował radnym, sołtysom, dyrektorom, 

pracownikom za bardzo dobrą współpracę i pracę na rzecz lokalnej społeczności.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/349/22 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2022-2043 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.; Szanowni państwo, jeśli 

chodzi o zmiany w budżecie i wieloletnią prognozę finansową proponujemy 

przesunięcie środków w kwocie ponad 1 500 000 zł. z tego roku na lata kolejne. Są to 

środki, które pochodzą z Polskiego Ładu z przeznaczeniem na budowę sieci 

kanalizacyjnej na południowej części gminy, czyli Makoszyn, Belno i Lechów. 

Będziemy przetarg rozstrzygać po przesunięciu tych środków i dostosowaniu 

harmonogramu.  



Przy tej okazji też apel do mieszkańców Napękowa, Górek Napekowskich, Huty 

Nowej i Belna. Kanalizacja została wykonana i trzeba się do niej podłączać. Na 

fragmencie w Hucie Nowej od szkoły do Czaplowa od ubiegłego roku nie podłączył 

się nikt.  

Zmiany te przenosimy na załącznik wydatkowy i na wieloletnią prognozę 

finansową. Zmiany te porządkują też kwestie  rewitalizacji miejscowości gminnej 

Bieliny w taki sposób, żeby można było przesunąć pozyskane środki w kwocie ponad 

1 000 000 zł w ramach rewitalizacji na budowę parkingu i drogi przy cmentarzu w 

Bielinach, aby można było ogłosił przetarg, który jest w tej chwili otwarty, a nie 

rozstrzygnięty.  Pytań brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr XLV/349/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2043 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/349/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022-2043 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr XLV/349/22 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2043  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/350/22 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr XLV/350/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2022 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/350/22 w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2022 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr XLV/350/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok  

została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/351/22 w sprawie udzielenia 
dotacji celowej dla Świętokrzyskiego Parku Narodowego 



Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Dyrekcja Świętokrzyskiego Parku 

Narodowego wystąpiła do nas  o wsparcie remontu kapliczki Świętego Mikołaja. 

Kapliczka, która jest zlokalizowana na głównym szlaku turystycznym w Górach 

Świętokrzyskich, czyli na trasie łączącej Świętą Katarzynę ze Świętym Krzyżem, a tak 

dokładniej w obrębie Kakonin na trasie między Świętą Katarzyną, a Kakoninem. To 

są grunty w zarządzie Świętokrzyskiego Parku Narodowego, natomiast terytorialnie 

kapliczka położona jest na terenie gminy Bieliny. Wiemy że inne gminy, na których 

leży Świętokrzyski Park Narodowy tj. gmina Bodzentyn, gmina Nowa Słupia, również 

wcześniej już też uczestniczyły w dofinansowaniu różnego rodzaju przedsięwzięć 

głównie dotyczących szlaków turystycznych w obrębie Świętokrzyskiego Parku 

Narodowego. Wiemy też, że jeśli chodzi o biletowanie to nasi mieszkańcy są zwolnieni 

z opłat  i ta współpraca też jest tutaj z Parkiem bardzo dobra, jeśli chodzi o różnego 

rodzaju działania około turystyczne, więc taka jest propozycja, aby kwotą 18 498,33 zł 

wspomóc remont tego obiektu. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr XLV/351/22 w sprawie udzielenia dotacji celowej 

dla Świętokrzyskiego Parku Narodowego. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XLV/351/22 w sprawie udzielenia dotacji 
celowej dla Świętokrzyskiego Parku Narodowego 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta nieobecna 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr XLV/351/22 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 

Świętokrzyskiego Parku Narodowego Nr XLV/350/22  została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

 
12. Pytania/Odpowiedzi 
 

Pan Tadeusz Baran sołtys sołectwa Makoszyn podziękował Panu Wójtowi za 

szybką reakcję przy braku wody.  

Pan Wójt przedstawił szczegółowo sytuację, o której wspomniał Pan sołtys.  

Ponownie zaapelował o racjonalne używanie wody. Jeśli wszyscy będziemy używać 

wody do celów socjalno – bytowych to wody nam nie braknie. Problem z wodą to nie 

jest problem tylko naszej gminy. Problem ten występuje również w innych gminach.  

Pani Anna Bejm sołtys sołectwa Lechów poprosiła, aby poprzez urząd 

wystosować pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad o wyczyszczenie rowu 

przy drodze 74.  

Pan Wójt odpowiedział, że napiszemy takie pismo. 



Radny Pan Dariusz Piotrowskim zgłosił uszkodzoną barierkę na wąskim 

moście w Napękowie. 

Radny Pan Jerzy Bęben przedstawił remont drogi w Belnie. Zasugerował, aby 

przeanalizować remont drogi związany z odpływem wody.  

Pan Wójt odpowiedział, że przeanalizujemy to.  

Pan Tadeusz Baran poprosił, aby przedłużyć barierkę przy nie istniejącym już 

młynie.  

13. Zamknięcie obrad sesji 
 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 12.15. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala 

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 


